

PRAYERS

Mr. Whiteway, seconded by Mr. Smith (Churchill), by leave of the House, introduced Bill C-454, An Act to amend the Criminal Code (death sentence), which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

A petition was presented by the honourable Member for Provencher (Mr. Epp).

By unanimous consent, the Order being read for the consideration of a Ways and Means motion with respect to the Income Tax Act (Sessional Paper No. 303-1/308B), laid upon the Table, Monday, April 10, 1978;

Mr. Chrétien, seconded by Mr. Buchanan, moved,—That the motion be concurred in.

And the question being put on the motion, it was agreed to.

The House resumed debate on the motion of Mr. Lang, seconded by Mr. Lamontagne,—That Bill C-17, An Act to amend the Canadian National Railways Capital Revision Act and the Railway Act and to amend and repeal certain other statutes in consequence thereof, be now read a third time and do pass.

And on the motion of Mr. Murta, seconded by Mr. Huntington, in amendment thereto,—That the motion be amended by deleting all the words after the word "That" and by substituting the following therefor:

"Bill C-17, An Act to amend the Canadian National Railways Capital Revision Act and the Railway Act and to amend and repeal certain other statutes in consequence thereof, be not now read a third time but that it be read a third time this day six months hence."

After further debate, the question being put on the amendment, it was negated on the following division:

(Division—Vote N° 44)

YEAS—POUR

Messrs.—Messieurs

Alexander
Allard
Baker
(Grenville—Carleton)
Baldwin
Beatty
Beaudoin
Brisco
Clark
(Rocky Mountain)
Clarke
(Vancouver Quadra)
Cossitt

Crosbie
Crouse
Darling
Dick
Dinsdale
Epp
Fraser
Friesen
Gauthier
(Roberval)
Gillies
Grafftey
Halliday

Hamilton
(Qu'Appelle—
Moose Mountain)
Hargrave
Jarvis
Jelinek
Kempling
Korchinski
Lambert
(Bellechasse)
La Salle
Lawrence
MacDonald
(Egmont)

MacDonald (Miss)
(Kingston and the
Islands)
MacKay
Masniuk
McGrath
McKenzie
McKinley
Mitges
Munro
(Esquimalt—Saanich)
Murta
Neil
Paproski

Pigott (Mrs.)
Ritchie
Roche
Rondeau
Rynard
Scott
Smith
(Churchill)
Stanfield
Stewart
(Marquette)
Whiteway
Wise
Woolliams
Yewchuk—56

PRIÈRE

M. Whiteway, appuyé par M. Smith (Churchill), dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-454, Loi modifiant le Code criminel (peine de mort), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

L'honorable député de Provencher (M. Epp) présente une pétition.

Du consentement unanime, il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération d'une motion des voies et moyens visant à modifier la Loi de l'impôt sur le revenu (document parlementaire n° 303-1/308B), dont avis a été déposé sur le Bureau de la Chambre le lundi 10 avril 1978.

M. Chrétien, appuyé par M. Buchanan, propose,—Que cette motion soit agréée.

Cette motion, mise aux voix, est agréée.

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. Lang, appuyé par M. Lamontagne,—Que le Bill C-17, Loi modifiant la Loi sur la revision du capital des chemins de fer nationaux du Canada et la Loi sur les chemins de fer et modifiant ou abrogeant en conséquence certaines autres lois, soit maintenant lu une troisième fois et adopté.

Et sur l'amendement de M. Murta, appuyé par M. Huntington,—Qu'on modifie la motion en retranchant tous les mots suivant le mot «Que» et en les remplaçant par ce qui suit:

«le Bill C-17, Loi modifiant la Loi sur la revision du capital des chemins de fer nationaux du Canada et la Loi sur les chemins de fer et modifiant ou abrogeant en conséquence certaines autres lois, ne soit pas maintenant lu une troisième fois mais qu'il soit lu une troisième fois dans six mois à compter de ce jour.»

Après plus ample débat, l'amendement, mis aux voix, est rejeté, par le vote suivant: